

bonds2
by IQOS



This is the safety alert symbol. It is used to alert you to potential physical injury hazards.

SAFETY WARNINGS AND INSTRUCTIONS

PLEASE READ ALL SAFETY WARNINGS AND INSTRUCTIONS BEFORE USE TO AVOID INJURY.

These safety warnings and instructions cannot cover all possible conditions that could occur, and users should exercise care and caution.

KEEP THESE SAFETY WARNINGS AND INSTRUCTIONS FOR FUTURE REFERENCE AS THEY CONTAIN IMPORTANT INFORMATION.

These Safety Warnings and Instructions are applicable to BONDS 2 by IQOS™

See www.iqos.com for any updates to these Safety Warnings and Instructions.

INTENDED USERS

- BONDS 2 by IQOS™ and ROUNDHEAT STICKS™ are for adult use only.
- BONDS 2 by IQOS™ and ROUNDHEAT STICKS™ are for adults who would otherwise smoke or use nicotine products.
- Children and adolescents should never use BONDS 2 by IQOS™ and ROUNDHEAT STICKS™ under any circumstances.
- This product should not be used by persons with reduced physical, sensory or mental capabilities or lack of knowledge unless they have been given supervision or instruction to use the product in a safe way and understand the hazards involved.

TOBACCO AND NICOTINE

- ROUNDHEAT STICKS™ contain nicotine, which is addictive.

- BONDS 2 by IQOS™ and ROUNDHEAT STICKS™ are not risk-free. The best way to reduce tobacco and nicotine-related health risks is to quit tobacco and nicotine use altogether.
- Some users may experience side effects including: abdominal pain, chest pain, choking sensation, cough, difficulty breathing, dizziness, dry mouth, dry throat, gingivitis, headache, malaise, nasal stuffiness, nausea, mouth irritation, palpitations, throat irritation, and vomiting.
- Nicotine-containing products should not be used by people who have or are at risk of heart diseases, are diabetic, are epileptic, or are experiencing seizures.
- Nicotine-containing products should not be used during pregnancy or while breast-feeding. If you are pregnant, breast-feeding or think you may be pregnant, you should quit tobacco and nicotine use altogether.
- Stopping smoking or switching to BONDS 2 by IQOS™ and ROUNDHEAT STICKS™ or other nicotine-containing products may require the adjustment of the dosing of certain medicines (e.g., theophylline, clozapine, ropinirole).
- If you have questions about whether you should use BONDS 2 by IQOS™ and ROUNDHEAT STICKS™ given an existing health condition, you should consult a health care professional.

IMPORTANT SAFETY INFORMATION



WARNING

CHOKING, INGESTION AND HANDLING HAZARD

- Keep BONDS 2 by IQOS™ and ROUNDHEAT STICKS™ out of reach of children and pets at all times.
- **CHOKING HAZARD** – BONDS 2 by IQOS™ devices, accessories, and ROUNDHEAT STICKS™ contain small parts.
- **INGESTION HAZARD** – If ROUNDHEAT STICKS™ are swallowed, seek medical attention immediately due to risk of nicotine intoxication.
- **HANDLING HAZARD** - Do not break open tobacco-free ROUNDHEAT STICKS™ (subject to availability in the respective country) or handle the stick base. In the event that the stick base comes in contact with skin, wash immediately with soap and water. If the stick base comes in contact with eyes, rinse carefully with water for several minutes.



WARNING

ELECTRICAL HAZARDS

Failure to follow these Safety Warnings and Instructions could result in fire, explosion, electric shock, injury, or damage to oneself, others, the product or other property:

- Do not use BONDS 2 by IQOS™ where the use of electronic devices is prohibited.
- Do not charge or use BONDS 2 by IQOS™ or accessories if damaged, tampered with or broken.
- Do not use BONDS 2 by IQOS™ if the battery appears

to be leaking.

- Only charge this product indoors, using Safety Extra Low Voltage with a 5V, 2A output.
- Use a certified Power Adaptor from a reputable source and Charging Cable supplied in the box. Refer to the 'Technical Data' section for Charging Cable and Power Adaptor compatibility details.
- Do not use, charge, or store BONDS 2 by IQOS™ in places with high temperatures (such as inside a car in summer, or near heat sources such as radiators or fireplaces).
- Do not use BONDS 2 by IQOS™ where flammable materials, liquids or gases are present.
- BONDS 2 by IQOS™, Power Adaptor and Charging Cable should not be exposed to any liquid. Do not touch BONDS 2 by IQOS™ and/or its accessories if they become wet or have been immersed in any liquid.
- Do not clean the device with any cleaning agent.
- Do not clean the device while on.
- Clean the USB charging port of the BONDS 2 by IQOS™ periodically to avoid accumulation of foreign matters (such as dust particles) and inspect USB port for foreign materials before using USB connector.
- Close cap of the device after use to avoid accumulation of foreign materials (such as dust particles) in the heating chamber and, inspect the heating chamber for foreign materials before using ROUNDHEAT STICKS™.
- Handle with care. Do not drop BONDS 2 by IQOS™ or subject them to strong shock.
- This product contains no user-serviceable parts. Do not attempt to open, modify, service, disassemble or repair any component of BONDS 2 by IQOS™ or to replace any of the components or batteries.
- Do not use this product if it has been exposed to excessive cold, heat, or moisture.
- Do not touch BONDS 2 by IQOS™ and/or their accessories if they overheat, spark, fume, ignite, or burn. If applicable and possible, use caution to shut off or disconnect power supply.
- Do not attempt to insert any object in the heating chamber other than ROUNDHEAT STICKS™.
- It is recommended to operate this product in temperatures between >0°C/<40°C.
- ROUNDHEAT STICKS™ are single use only and should never be re-used, lit with a match, lighter, or any other flame source.
- Never dispose of BONDS 2 by IQOS™ and/or their accessories with other household waste.



WARNING

BATTERY RISKS

BONDS 2 by IQOS™ is powered with sealed Lithium-ion (Li-ion) batteries. If you notice that battery fluid leaks, follow these precautions:

- If fluid from leaked battery is swallowed, seek medical attention immediately. Do not induce vomiting or ingest food or drink.
- If vapor from leaked battery is inhaled, get fresh air and seek medical attention as needed.
- If fluid from battery is in contact with skin, wash the affected area, including hands and do not touch eyes.
- If fluid from leaked battery is in contact with eyes, immediately flush with clean running water for at least 15 minutes and seek medical attention immediately.



CAUTION

Thermal Burn Risks

Failure to follow these Safety Warnings and Instructions could result in thermal burns:

- Store BONDS 2 by IQOS™ and ROUNDHEAT STICKS™ in a clean, dry, cool place.
- Do not expose BONDS 2 by IQOS™ and ROUNDHEAT STICKS™ to high humidity conditions or direct sunlight.
- Do not use ROUNDHEAT STICKS™ that have been exposed to excessive heat or moisture.
- Do not rotate or remove a ROUNDHEAT STICK™ while in use.



CAUTION

Allergic Reaction Risks

- Using BONDS 2 by IQOS™ and ROUNDHEAT STICKS™ could cause an allergic reaction, such as swelling of the face, lips, tongue, gums, throat, or body, difficulty breathing, or wheezing.
- Stop using BONDS 2 by IQOS™ and ROUNDHEAT STICKS™ and seek medical attention immediately if you experience any of the symptoms above as they may indicate a serious allergic reaction.
- Certain ROUNDHEAT STICKS™ contain botanical ingredients that may cause allergic reactions in some users (see information on pack). Do not share BONDS 2 by IQOS™ devices with other users to minimize the risk of cross-contamination that could lead to an allergic reaction.

USE OF ROUNDHEAT STICKS™

- Only use BONDS 2 by IQOS™ with ROUNDHEAT STICKS™ specifically designed for BONDS by IQOS™ devices.
- Do not use ROUNDHEAT STICKS™ with other IQOS™ devices as this may cause injury or damage your device.
- Never use BONDS 2 by IQOS™ with a cigarette or similar products. Doing so may cause injury or damage your device.
- Do not modify ROUNDHEAT STICKS™ in any way or add any substance to ROUNDHEAT STICKS™. Doing so may cause injury or damage your device.
- Always dispose of ROUNDHEAT STICKS™, as soon as cooled after use, according to local disposal requirements.

- Do not block during use the section of the filter that is immediately outside the device.
- Use of BONDS 2 by IQOS™ with any sticks other than ROUNDHEAT STICKS™ may cause injury or damage device, and is not covered by our warranty. Any third party's claim of BONDS 2 by IQOS™ for any sticks other than ROUNDHEAT STICKS™ has not been verified or endorsed by Philip Morris Products S.A.
- To take advantage of the full benefits of BONDS 2 by IQOS™, use BONDS 2 by IQOS™ only with ROUNDHEAT STICKS™. Any third party's claim of benefits of using BONDS 2 by IQOS™ with any sticks other than ROUNDHEAT STICKS™ has not been verified by Philip Morris Products S.A.

REPORTING OF ADVERSE EVENTS OR INCIDENTS

- If you experience any unwanted health effect when using BONDS 2 by IQOS™ and/or ROUNDHEAT STICKS™, consult a health care professional.
- You can report any adverse event or incident directly by contacting your local Customer Care (details can be found in the Customer Care & Warranty booklet). By reporting side effects, you can help provide more information on the safety of this product.
- For more information, please go to www.iqos.com.

TECHNICAL DATA

Device:

BONDS 2 by IQOS™

Model M0051

Battery type: Li-ion rechargeable battery

Input: 5V  2A

Not all devices listed in these Safety Warnings and Instructions are included in this mobility kit.

Compatible Power Adaptor Information

Input: 100 V-240 V~ 50-60 Hz 0.3 A

Output: 5.0 V  2.0 A

E.g., models: S82A40, S82A41, S82A42, S82A43, S82A45, S82A46

Use with supplied Charging Cable

INFORMATION FOR DISPOSING OF BONDS 2 by IQOS™ Valid across European Union and EEA



This symbol on the product or on its packaging indicates that this product and its individual parts (including batteries) must not be disposed of with your other household waste. Instead, it is your responsibility to dispose of your waste equipment by bringing it to a designated collection point for the recycling of waste electrical and electronic equipment. In addition, waste batteries can be returned free of charge at the point of sale. The separate collection and

recycling of your waste equipment (including batteries) at the time of disposal will help to conserve natural resources and ensure that it is recycled in a manner that protects human health and the environment. Disposing of waste equipment as unsorted municipal waste (e.g., by waste incineration or land filling) can have negative effects on the environment and human health. For more information about where you can drop off your waste equipment for recycling, please contact your local city office, your local household waste disposal service or the shop where you purchased the product. The local importer of the product will provide for the financing of the treatment and recycling of waste equipment returned through these designated collection points in accordance with local requirements.

BATTERY REMOVAL INSTRUCTIONS (FOR DISPOSAL AND RECYCLING)

Batteries must not be removed by the consumer. At end of product life, only an authorized recycler may safely remove batteries by following the steps below.

BONDS 2 by IQOS™ (M0051):

- Step 1. The device should be fully discharged before disassembling it.
- Step 2. Remove the silicon pad manually and remove the screws with screwdriver.
- Step 3. Push the frame engine with USB plug.
- Step 4. Pull out the metal housing assembly by hand.
- Step 5. Remove the retainer by hand (snap structure).
- Step 6. Disconnect the battery connector by insulation pry piece.
- Step 7. Take apart the battery by hand and dispose of according to local regulations.

Designed and manufactured under the authority of Philip Morris Products S.A., Quai Jeanrenaud 3, 2000 Neuchâtel, Switzerland.

© 2025 Copyright Philip Morris Products S.A.



بيانات تقنية

الجهاز:

BONDS 2 by IQOS™

موديل M0051

نوع البطارية: بطارية أيونات الليثيوم قابلة لإعادة الشحن

قدرة الدخل: 5 فولت 2 أمبير

لا تشمل العدة المحمولة جميع الأجهزة المدرجة في النشرة الحالية
لتحذيرات وتعليمات السلامة.

معلومات محوّلات الطاقة المتوافقة

الإدخال: 100 فولت - 240 فولت ~ 50-60 هرتز 0.3 أمبير

قدرة إخراج: 5.0 فولت 2.0 أمبير

الموديل: S82A40, S82A41, S82A42, S82A43, S82A45, S82A46

يتم الاستخدام مع كابل الشحن المرفق

معلومات عن التخلص من BONDS 2 by IQOS™

صالح للاستخدام في جميع أنحاء الاتحاد الأوروبي والمنطقة الاقتصادية الأوروبية

يُشير هذا الرمز الموجود على المنتج أو على عبوته إلى عدم التخلص من هذا المنتج وأجزائه المنفردة (بما في ذلك البطاريات) مع النفايات المنزلية الأخرى. تُقع على عاتقك مسؤولية التخلص من مخلفات معدّاتك عن طريق إحضارها إلى نقطة تجميع مخصّصة لإعادة تدوير المخلفات الخاصة بالأجهزة الكهربائية والإلكترونية. ويمكنك أيضًا إعادة مخلفات البطاريات مجانًا إلى نقطة البيع. عبر القيام بالتجميع وإعادة التدوير المنفصل لمعدّاتك (بما في ذلك البطاريات) في وقت التخلص منها فإنك تساهم في الحفاظ على الموارد الطبيعية وضمان إعادة تدويرها بطريقة تحمي صحة الإنسان والبيئة. ويمكن أن يؤدّي التخلص من نفايات المعدّات مع النفايات البلدية غير المفروزة (على سبيل المثال، عن طريق حرق النفايات أو طمرها) إلى آثار سلبية على البيئة وصحة الإنسان. للمزيد من المعلومات حول المكان حيث يمكنك إلقاء مخلفات معدّاتك لإعادة تدويرها، يرجى التواصل مع مكتب مدينتك المحلي أو الخدمة المحلية لديك للتخلص من المخلفات المنزلة أو المتجر حيث اشتريت الجهاز. وسيعمل المستورد المحلي للمنتج على توفير التمويل اللازم لمعالجة مخلفات المعدّات التي تم إرجاعها إلى نقاط التجميع المحدّدة وإعادة تدويرها بما يتوافق مع المتطلبات المحلية.

تعليمات إزالة البطارية (بغرض التخلص منها وإعادة تدويرها)

يجب ألا يقوم المستخدم بإزالة البطاريات، عند انتهاء عمر المنتج، لا يجوز إلا لجهة إعادة التدوير المعتمدة إزالة البطاريات بأمان عن طريق اتباع الخطوات الموضحة أدناه.

BONDS 2 by IQOS™ (M0051):

- الخطوة 1. تفريغ شحن الجهاز بالكامل قبل إجراء التفكيك.
- الخطوة 2. إزالة بطانة السيليكون يدويًا وإزالة البراغي باستخدام مفك البراغي.
- الخطوة 3. دفع محرك الإطار باستخدام قايّس USB.
- الخطوة 4. سحب مجموعة التثبيت المعدنية يدويًا.
- الخطوة 5. إزالة المثبات يدويًا (الهيكل السطحي).
- الخطوة 6. فصل موصل البطارية باستخدام قطعة عزل.
- الخطوة 7. تفكيك البطارية يدويًا والتخلص منها وفقًا للوائح المحلية.

تم تصميمه وتصنيعه تحت إشراف شركة Philip Morris Products S.A., Quai Jeanrenaud 3, 2000 Neuchâtel, Suisse.

© 2025 Philip Morris Products S.A. والنشر محفوظة لشركة Philip Morris Products S.A.



مخاطر التفاعلات التحسسية



- قد يؤدي استخدام IQOS™ BOND 2 by IQOS و وحدات التبغ ROUNDHEAT STICKS™ إلى حدوث رد فعل تحسسي، مثل تورم الوجه، أو الشفتين، أو اللسان، أو اللثة، أو الحلق، أو الجسم، أو صعوبة في التنفس، أو حدوث صفر.
- توقف عن استخدام IQOS™ BOND 2 by IQOS و وحدات التبغ ROUNDHEAT STICKS™ واطلب الرعاية الطبية على الفور حال الشعور بأي من الأعراض المذكورة أعلاه لأنها قد تشير إلى رد فعل تحسسي خطير.
- تحتوي بعض وحدات التبغ ROUNDHEAT STICKS™ على مكونات نباتية قد تسبب ردود فعل تحسسية لدى بعض المستخدمين (انظر المعلومات الموجودة على العبوة)، لا تشارك أجهزة IQOS™ BOND 2 by IQOS مع مستخدمين آخرين وذلك للحد من مخاطر التلوث المتبادل الذي قد يؤدي إلى رد فعل تحسسي.

استخدام وحدات التبغ ROUNDHEAT STICKS™

- لا تستخدم IQOS™ BOND 2 by IQOS إلا مع وحدات التبغ ROUNDHEAT STICKS™ المصممة خصيصاً لأجهزة IQOS™ BOND 2 by IQOS.
- لا تستخدم وحدات التبغ ROUNDHEAT STICKS™ مع أجهزة IQOS™ الأخرى لأن ذلك قد يتسبب في إلحاق الأضرار بجهازك أو حدوث تلف به.
- لا تستخدم IQOS™ BOND 2 by IQOS مع سجاير أو منتجات مماثلة. قد يؤدي القيام بذلك إلى التعرض لحدوث إصابة أو إتلاف جهازك.
- لا تقم بتعديل وحدات التبغ ROUNDHEAT STICKS™ بأي شكل من الأشكال أو إضافة أي مادة إلى وحدات التبغ ROUNDHEAT STICKS™. قد يؤدي القيام بذلك إلى التعرض للأضرار أو إتلاف جهازك.
- تخلص دائماً من وحدات التبغ ROUNDHEAT STICKS™ بمجرد تبريدها بعد الاستخدام، وفقاً للمتطلبات المحلية.
- لا تقم بتغطية أو حجب جزء الفلتر الموجود خارج الجهاز مباشرة أثناء الاستخدام.
- قد يسبب استخدام IQOS™ BOND 2 by IQOS مع أي أعواد أخرى غير ROUNDHEAT STICKS™ إصابة أو تلفاً للجهاز، وذلك غير مشمول بالضمان الذي يقدمه. لم تتحقق شركة Philip Morris Products S.A من أي ادعاءات من جهات خارجية بشأن توافق IQOS™ BOND 2 by IQOS مع أي أعواد أخرى غير ROUNDHEAT STICKS™ أو تصادق عليها.
- للاستفادة الكاملة من ميزات IQOS™ BOND 2 by IQOS، استخدم IQOS™ BOND 2 by IQOS فقط مع ROUNDHEAT STICKS™. لم تتحقق شركة Philip Morris Products S.A من أي ادعاءات من أي طرف ثالث حول فوائد استخدام IQOS™ BOND 2 by IQOS مع أي أعواد أخرى غير ROUNDHEAT STICKS™.

الإبلاغ عن الآثار السلبية أو الحوادث

- إذا واجهت أي تأثيرات صحية غير مرغوب فيها عند استخدام IQOS™ BOND 2 by IQOS و/أو وحدات التبغ ROUNDHEAT STICKS™، استشر أخصائي الرعاية الصحية.
- يمكنك الإبلاغ عن أي آثار سلبية أو حوادث بشكل مباشر من خلال الاتصال بخدمة العملاء المحلية (يمكن العثور على التفاصيل في كتيب خدمة العملاء والضمائم). من خلال الإبلاغ عن الآثار الجانبية، يمكنك المساعدة في توفير المزيد من المعلومات حول سلامة هذا المنتج.
- لمزيد من المعلومات، يرجى زيارة الموقع الإلكتروني www.iqos.com.

- لا تقم بتنظيف الجهاز أثناء تشغيله.
- قم بتنظيف منفذ شحن USB الخاص بجهاز IQOS™ 2 by BONDTS دورياً لتجنب تراكم المواد الغريبة (مثل جزيئات الغبار)، وافحص منفذ USB بحثاً عن المواد الغريبة قبل استخدام موصل USB.
- قم بإغلاق غطاء الجهاز بعد الاستخدام لتجنب تراكم المواد الغريبة (مثل جزيئات الغبار) في غرفة التسخين، وقم بفحص غرفة التسخين بحثاً عن المواد الغريبة قبل استخدام وحدات التبيغ ROUNDHEAT STICKS™.
- يتم تداول الجهاز بعناية. لا تجعله يتعرض للسقوط أو الصدمات القوية.
- لا يحتوي هذا المنتج على أجزاء يمكن للمستخدم صيانتها. لذلك لا تحاول فتح أو تعديل أو صيانة أو تفكيك أو إصلاح أي مكون من مكونات IQOS™ 2 by BONDTS أو استبدال أي من المكونات أو البطاريات.
- لا تستخدم هذا المنتج حال تعرضه للبرودة أو الحرارة أو الرطوبة الزائدة.
- لا تلمس IQOS™ 2 by BONDTS و/أو ملحقاته عند ارتفاع درجة حرارته أو عند حدوث شرارة أو تصاعد الدخان أو الاشتعال أو الاحتراق، ويجب توخي الحذر لإيقاف تشغيل مصدر الطاقة أو فصله إذا كان ذلك ممكناً.
- لا تحاول إدخال أي شيء في غرفة التسخين بخلاف وحدات التبيغ ROUNDHEAT STICKS™.
- يوصى بتشغيل هذا المنتج في درجات حرارة تتراوح بين 0 و 40 درجة مئوية.
- أعواد ROUNDHEAT STICKS™ مخصصة للاستخدام مرة واحدة فقط ولا يجوز إعادة استخدامها أو إشعالها بعود ثقاب أو ولاءة أو أي مصدر لهب آخر.
- لا تتخلص أبداً من IQOS™ 2 by BONDTS و/أو الإكسسوارات مع النفايات المنزلية الأخرى.

تحذير! مخاطر البطارية

يتم تشغيل IQOS™ 2 by BONDTS باستخدام بطاريات أيونات الليثيوم محكمة الغلق. في حال ملاحظة حدوث تسرب سائل من البطارية، فاتباع الاحتياطات التالية:

- في حالة ابتلاع سائل متسرب من البطارية، يجب طلب الحصول على الرعاية الطبية الفورية. لا تسبب القيء أو تناول الطعام أو الشراب.
- في حالة استنشاق البخار الناتج عن تسرب البطارية، يتم استنشاق هواء نقي مع طلب الرعاية الطبية حسب الحاجة.
- في حالة ملامسة سائل البطارية للجلد، يتم غسل المنطقة المصابة، بما في ذلك اليدين مع تجنب ملامسة العينين.
- في حالة ملامسة السائل المتسرب من البطارية للعينين، يجب غسلهما على الفور بماء جاري نظيف لمدة 15 دقيقة على الأقل وطلب الرعاية الطبية على الفور.

تنبيه! مخاطر الحروق الحرارية

قد يؤدي عدم اتباع تحذيرات وتعليمات السلامة هذه إلى التسبب في حدوث حروق حرارية:

- قم بتخزين IQOS™ 2 by BONDTS و وحدات التبيغ ROUNDHEAT STICKS™ في مكان نظيف وجاف وبارد.
- لا تعرض IQOS™ 2 by BONDTS و وحدات التبيغ ROUNDHEAT STICKS™ لدرجات الرطوبة العالية أو لأشعة الشمس المباشرة.
- لا تستخدم وحدات التبيغ ROUNDHEAT STICKS™ التي تعرضت للحرارة أو الرطوبة المفرطة.
- لا تقم بإزالة أو لف أعواد ROUNDHEAT STICKS™ أثناء الاستخدام.

- لا ينبغي للأشخاص الذين يعانون من أمراض القلب أو المعرضين لخطر الإصابة بها أو مرضى السكري أو المصابين بالصرع أو الذين يعانون من التوبات استخدام المنتجات التي تحتوي على النيكوتين.
- لا ينبغي استخدام المنتجات التي تحتوي على النيكوتين أثناء فترات الحمل أو الرضاعة الطبيعية. إذا كنت حاملاً أو مرضعة أو تعتقد أنك حامل، فيجب عليك التوقف عن استخدام التبغ والنيكوتين بشكل تام.
- قد يتطلب التوقف عن التدخين أو التحول إلى استخدام BONDS 2 by IQOS™ و وحدات التبغ ROUNDHEAT STICKS™ أو المنتجات الأخرى التي تحتوي على النيكوتين تعديل جرعات بعض الأدوية (مثل ثيوفيلين، كلوزابين، روبينيول).
- إذا كانت لديك أي استفسارات حول إذا ما كان يجب عليك استخدام BONDS 2 by IQOS™ و وحدات التبغ ROUNDHEAT STICKS™ في ظل حالة صحية مصاحبة لك، فيجب عليك استشارة أخصائي الرعاية الصحية.

⚠ معلومات هامة للسلامة

خطر الاختناق أو الابتلاع



- يجب الاحتفاظ BONDS 2 by IQOS™ و وحدات التبغ ROUNDHEAT STICKS™ بعيداً عن متناول الأطفال والحيوانات الأليفة.
- خطر الاختناق - تحتوي أجهزة BONDS 2 by IQOS™ وملحقاتها و وحدات التبغ ROUNDHEAT STICKS™ على أجزاء صغيرة.
- خطر الابتلاع - في حالة ابتلاع وحدات التبغ ROUNDHEAT STICKS™، يجب طلب الحصول على الرعاية الطبية على الفور بسبب خطر التسمم بالنيكوتين.
- خطر التعامل - لا تكسر أو تفتح أعواد ROUNDHEAT STICKS™ (يخضع لتوفر المنتج في البلد المعني) الخالية من التبغ أو تلمس قاعدة الأعواد. في حال ملامسة قاعدة الأعواد للجلد، اغسل فوراً بالماء والصابون. في حال ملامسة قاعدة الأعواد للعينين، اشطفهما جيداً بالماء لعدة دقائق.

المخاطر الإلكترونية والمخاطر المتعلقة بالبطارية



- قد يؤدي عدم اتباع تحذيرات وتعليمات السلامة هذه إلى التسبب في نشوب حريق أو حدوث انفجار أو التعرض لصدمة كهربائية أو إصابة أو إلحاق الأضرار بالمستخدم أو الآخرين أو المنتج أو الممتلكات الأخرى:
- لا تستخدم BONDS 2 by IQOS™ حيث يُحظر استخدام الأجهزة الإلكترونية.
- لا تقم بشحن أو استخدام BONDS 2 by IQOS™ أو ملحقاته في حالة التعرض للتلف أو العبث أو الكسر.
- لا تستخدم BONDS 2 by IQOS™ إذا ما وُجد حدوث تسريب في البطارية.
- قم بشحن هذا المنتج داخل المنزل حصراً باستخدام جهد منخفض إضافي آمن مع مخرج 5 فولت؛ 2 أمبير.
- استخدم محول طاقة معتمد من مصدر موثوق وكابل الشحن المرفق في العلبة. راجع قسم "البيانات التقنية" للاطلاع على تفاصيل توافق كابل الشحن ومحول الطاقة.
- لا تقم باستخدام BONDS 2 by IQOS™ أو شحنه أو تخزينه في الأماكن ذات درجات الحرارة المرتفعة (مثل داخل السيارات خلال فصل الصيف أو بالقرب من مصادر الحرارة مثل المشعاعات ومواقف الطهي، ألسنة اللهب، وما إلى ذلك).
- لا تستخدم BONDS 2 by IQOS™ في حالة وجود مواد وسوائل وغازات قابلة للاشتعال.
- يجب عدم تعريض BONDS 2 by IQOS™ ومحوّلات الطاقة وكابل الشحن لأي سوائل. لا تلمس BONDS 2 by IQOS™ و/أو ملحقاته حال التعرض للسائل أو الغمر في أي سائل.
- لا تستخدم مواد التنظيف في تنظيف الجهاز.

هذا هو رمز التنبيه الخاص بالسلامة.
يتم استخدامه لتنبيهك إلى الإصابة
الجسدية المحتملة.



bonds2
by IQOS

تحذيرات وتعليمات السلامة

يرجى قراءة جميع تحذيرات وتعليمات السلامة قبل الاستخدام لتجنب
التعرض للإصابة.

لا يمكن لتحذيرات وتعليمات السلامة هذه تغطية جميع الحالات
المحتملة التي يمكن أن يتعرض لها المستخدم، لذلك يجب على
المستخدمين توخي الحيلة والحذر.

احتفظ بتحذيرات وتعليمات السلامة هذه للرجوع إليها في المستقبل لكونها تحتوي على معلومات هامة.

تنطبق تحذيرات وتعليمات السلامة هذه على

BONDS 2 by IQOS™

يمكنك الرجوع إلى www.iqos.com للحصول على أي تحديثات بشأن
تحذيرات وتعليمات السلامة هذه.

المستخدمون المستهدفون

• تخصص BONDS 2 by IQOS™ و وحدات التبغ ROUNDHEAT STICKS™
للاستخدام من قبل البالغين فقط.

• تخصص BONDS 2 by IQOS™ و وحدات التبغ
ROUNDHEAT STICKS™ للبالغين الذين ظاهراً لذلك سيبدخون أو
يسخدمون منتجات النيكوتين.

• يحظر مطلقاً على الأطفال والمراهقين استخدام BONDS 2 by IQOS™
و وحدات التبغ ROUNDHEAT STICKS™ تحت أي ظرف من الظروف.

• لا ينبغي استخدام هذا المنتج من جانب الأشخاص ذوي القدرات البدنية
أو الحسية أو العقلية المنخفضة أو ممن يعانون من نقص المعرفة ما لم يتم
الإشراف عليهم أو توجيههم لاستخدام المنتج بطريقة آمنة بالإضافة إلى
فهم المخاطر المترتبة على الأمر.

التبغ والنيكوتين

• تحتوي وحدات التبغ ROUNDHEAT STICKS™ على النيكوتين الذي
يسبب الإدمان.

• إن BONDS 2 by IQOS™ و وحدات التبغ ROUNDHEAT STICKS™
ليست خالية من المخاطر. وتعد أفضل طريقة للحد من المخاطر الصحية
المرتبطة بالتبغ هي الإقلاع عن تعاطي التبغ والنيكوتين بشكل تام.

• قد يعاني بعض المستخدمين من آثار جانبية مثل: الشعور بألم في البطن،
ألم في الصدر، إحساس بالاختناق، سعال، صعوبة في التنفس، دوران، جفاف
الفم، جفاف الحلق، التهاب اللثة، صداع، توعك، انسداد الأنف، غثيان، تهيج
الفم، خفقان، تهيج الحلق، والقيء.

